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9001-8/2023

29.05.2023

Nadaljevanje 2. seje Občinskega sveta občine Brežice

mag. Andrej Vizjak (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA

Gre za okoljsko pomembno parcelo v Glogovem brodu na kateri stojijo najpomembnejše vrtine za 
oskrbo dobršnega dela Brežic s pitno vodo. Dajem pobudo, da nas v najkrajšem času seznanite z vsemi 
odprtimi sodnimi spori med občino Brežice in KOP Brežice, o stanju teh sporov na sodišču, o stališču 
občine Brežice do teh sporov in do vrednosti, ki so predmet teh sporov.

1. po tožbi Občine Brežice zoper toženo stranko KOP Brežice d.d. zaradi ugotovitve lastninske pravice 
na parc. št. 140/2 k.o. Trnje in 111/3 k.o. Sela (stara čistilna naprava) ter na parc. št. 1076 k.o. 1282 
Brezina (črpališče Glogov Brod), vsp.30.000 EUR 
Okrožno sodišče v Krškem s sodbo I Pg 53/2018 z dne 26.5.2022 ugodilo tožbenemu zahtevku Občine 
Brežice, da je občina lastnica zgoraj navedenih nepremičnin, ki predstavljajo črpališče Glogov Brod in 
staro čistilno napravo Trnje, o pritožbi, ki jo je tožena stranka vložila zoper sodbo sodišča prve stopnje,  
Višje sodišče v Ljubljani še ni odločilo.

2. po tožbi KOP Brežice d.d. zoper Občino Brežice in družbo BB Arhitekti d.o.o. zaradi plačila 
105.708,45 EUR 
KOP Brežice d.d. v pravdi zatrjuje, da je pri izgradnji vrtca Mavrica Brežice zaradi neustrezne projektne 
dokumentacije, izdelane s strani BB Arhitekti d.o.o., ki je bila del javnega naročila občine, utrpel škodo v 
vtoževani višini. Okrožno sodišče v Krškem je tožbeni zahtevek zavrnilo, Višje sodišče v Ljubljani je 
ugodilo pritožbi tožeče stranke in zadevo vrnilo sodišču prve stopnje v nov postopek. O zadevi še ni 
odločeno

Oddelek za pravne in splošne zadeve

Nadia Vižintin

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:
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2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Mateja Kmetič (LJUDJE ZA LJUDI)

Pobuda 1: Krajani Bizeljskega me vsakodnevno sprašujejo, kdaj bomo dobili ponovno zobozdravnika na 
Bizeljskem. Dajem pobudo, da se to čim prej uredi, če ne drugače, da se zainteresiranim podeli 
koncesija in se s tem reši zadeva. Pobuda 2: Dajem pobudo, da se nemudoma pristopi h krpanju 
udarnih jam na LC024361, ki vodi skozi naselje Orešje in Bizeljska vas. Vprašanje 1: Pri obnovi 
vodovodnega omrežja in gradnji optike skozi vasi Dramlja in Vitna vas je prišlo do velikih poškodb na 
vozišču in sicer na LC024611. Omenjena LC je bila že pred tem v slabem stanju, po teh delih pa je še 
veliko bolj. Zanima me, kdaj se bo pristopilo k sanaciji te LC? Pričakuje se, da se bo LC modernizirala 
oziroma preplastila v celoti, saj krpanje lukenj tu ne pride v poštev, saj je cesta preveč poškodovana.
 
Vprašanje 2: Imam vprašanje in sicer, kdaj se bo nadaljevala izgradnja mrliške vežice v Orešju na 
Bizeljskem? Kot sem seznanjena, je bila z izvajalcem, ki je pričel z izgradnjo prekinjena pogodba. Ali se 
je že pripravil nov razpis in se išče izvajalec, ki bo nadaljeval z deli? Prosim za časovnico, kdaj lahko 
pričakujemo, da bi bila zadeva realizirana. 
 
Vprašanje 3: Ali lahko KS v primeru, da vzdrževalec cest, v našem primeru Komunala Brežice ne izvede 
naročenih del in v dogovorjenem roku, ki jih naroči KS, poišče drugega izvajalca, da izvede dela? Že 
velikokrat je bilo povedano, da Komunala Brežice ne opravlja svojih  nalog, tako kot je bilo dogovorjeno. 
V letu 2022 jim je bilo naročeno s strani KS Bizeljsko kar nekaj del, izvedenih pa je bilo mogoče 5 % 
naročenih del. Prosim za odgovor.

Zdravstveni dom Brežice je 1. 8. 2019 prevzel izvajanje zobozdravstvene dejavnosti v Zdravstveni 
postaji Bizeljsko zaradi upokojitve koncesionarke. 

Zagotovil je kader za izvajanje dejavnosti, vendar je bilo delovanje prekinjeno zaradi različnih razlogov 
(npr. odpoved, porodniška odsotnost itd.). Kljub večkratnim poskusom pridobitve nadomestnega kadra, 
so bili razpisi za prosto delovno mesto, neuspešni. 

Od 5.12.2022 se je zobozdravstvena dejavnost v zdravstveni postaji Bizeljsko izvajala za odrasle ob 
ponedeljkih, za mladino pa ob četrtkih.  Od 8. 5. 2023, po vrnitvi zobozdravnice iz porodniškega 
dopusta, se izvaja zobozdravstvena dejavnost   v ponedeljek, torek, četrtek in petek.

Oddelek za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj

Matejka Gerjevič

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:
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2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Marjeta Slatner Gerjevič (GIBANJE SVOBODA)

V lanskem letu se je začela izgradnja mrliške vežice  na pokopališču v Orešju na Bizeljskem. Zanima 
me, zakaj so se dela zaustavila, koliko sredstev je bilo porabljenih do sedaj in kolikšna je predvidena 
cena celotne investicije. Glede na to, da sta v povprečju eden do dva pogreba letno se sprašujem, ali je 
ta investicija sploh potrebna, smiselna oziroma upravičena.

Sredstva so bila porabljena za izdelavo projektne dokumentacije, porušitev obstoječega objekta, 
opornega zidu ob dovozu, obnovo kamnitega zidu okoli celotnega pokopališča, nasutje, izvedbo temelja 
objekta ter nasutje in zporedne stroške nadzora, koordinatorja varnosti, v skupni višini 106.781,06 EUR. 
Gradnja objekta MV so se zaustavila, iz razloga prekinitve pogodbe z izbranim izvajalcem, ki dela ni 
upravljal v dogovorjenih rokih ter predvidenem obsegu del. Pogodbenih del je bilo opravljenih zgolj 
22,52%. Vrednost preostanka del (izgradnja, nadzor, uporabno dovoljenje) se ocenjuje v višini 130.000 
EUR. 
Razlog za investicijsko namero je dotrajanost in neprimernost obstoječe mrliške  vežice, pomanjkanje 
prostora za pokop na pokopališču ter nezmožnosti parkiranja ob samem pokopališču na Orešju.
Z namenom delovanja v smeri ohranjanja poseljenosti, doseganje ter ohranjanju kakovostnega življenja 
je eden izmed ključnih strateških ciljev zagotavljanje pogrebne in pokopališke dejavnosti, zaradi česar se 
dokonča investicija na pokopališču Orešje.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Katja Čanžar (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA )

Brežice so bile lani med slovenskimi turističnimi kraji na 6. mestu po številu prenočitev. V letu 2022 smo 
našteli 666. 698 prenočitev, kar je bilo dobrih 137.000 nočitev več kot v letu 2021. V letu 2022 smo v 
Brežicah zabeležili 202.696 turističnih prihodov in 666.698 turističnih prenočitev oziroma za 22,5 % več 
prihodov in za 21 % več prenočitev kot v letu 2021. Glede na rekordno leto 2019 je bilo število prihodov 
v letu 2022 višje za 0,5%, število prenočitev pa manjše za 3 %. Tuji gostje so ustvarili 90.012 prihodov in 
330.330 prenočitev. V Brežicah smo v letu 2022 pridobili naziv Slovenia Green Destination Platinum in 
se tako postavili ob bok Bohinju, Laškem in Ljubljani. To je najvišje priznanje za razvoj trajnostni v 
turizmu.  V zadnjih letih se prebuja vloga alternativne trajnostnejše ponudbe, ki danes predstavlja že 
okoli 10 odstotkov občinskega turističnega prometa. Nasploh pa je brežiški turizem v dobri kondiciji in z 
vedno inovativnejšimi praksami vztrajno išče poti napredka.  Vsekakor pa si vsi, ki delujemo v sektorju, 
želimo, da se okolju prijazna in trajnostna politika kaže na vsakem koraku. Tudi na področju plakatiranja. 
Trenutno brežiška obvoznica in številna druga plakatna mesta izkazujejo prav nespodobno sliko občine, 
ki negativno vpliva na doživljanje destinacije. DAJEM POBUDO, DA SE V TEM MANDATU SPREJME 
Odlok o oglaševanju in plakatiranju v Občini Brežice, ki bo omejil packarije ob glavnih vpadnicah. Morda 
se razmisli tudi o elektronskih plakatnih mestih (morda 1x na severu in 1x na južni vpadnici).  

Sprejemamo vašo pobudo ter vas obveščamo, da se dejavnosti v tej smeri že vodijo.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:
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2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Stanko Tomše (LISTA IGORJA ZORČIČA IN SONCE)

V mestnem parku so se zopet pojavile vrane, ki gradijo gnezda v krošnjah dreves nad sprehajalnimi 
potmi in klopmi namenjenim za počitek sprehajalcev v parku. Klopi so polne vranjih iztrebkov in 
popolnoma neuporabne za svoj namen. Enako je z otroškimi igrali, ki so postavljena v mestnem parku. 
Prosim pristojne, da nemudoma pristopijo k reševanju te problematike in s tem povrnejo parku in 
sprehajališču svoj prvotni namen.

Konec meseca marca smo se obrnili na inšpektorat RS za okolje in prostor, OE Novo mesto, na 
inšpektorja za okolje g. RAKULJIĆ ZELOV Simona. Dobili smo informacije, da moramo za odstranitev 
vran najprej pridobiti mnenje Zavoda za varstvo narave Novo Mesto.
Naslednji korak bi bil posredovanje vloge in pridobljenega mnenja na ARSO – Agencija RS za okolje. 
Dotična vloga, tj. Vloga za pridobitev dovoljenja po Uredbi o zavarovanih prosto živečih živalskih vrstah, 
zahteva informacije, za katere je zopet potreben čas, da se jih pridobi. V vlogi je namreč potrebno 
opredeliti že vse postopke odstranitve, torej na kakšen način, kdo bo izvajalec, predviden čas ravnanja 
ipd.
Vsi ti postopki bi terjali svoj čas, zadeva z odstranitvijo je bila zelo aktualna in bi bilo potrebno hitro 
reagirati, je pa potrebno ravnati po pravilih, saj so te živali zaščitene. Dokler bi nam uspelo pridobiti 
mnenje in pripraviti ustrezno vlogo, bi najverjetneje že zamudili seljenje vran.
V kolikor se zamudi primeren čas, se vrane lahko vrnejo in je vse delo zaman, saj nimajo naravnega 
sovražnika, so vsejede in jih hitro zadeve privabijo nazaj. Motijo jih močni zvoki, kot je npr. pogostejša 
košnja, ampak bi bilo potrebno travo, ki jim lahko predstavlja vir hrane, sproti odstranjevati, potrebno je 
redno spraznjevati in čistiti kontejnerje, saj jih te zadeve privabljajo. Že s preventivnimi ravnanji bi se 
lahko število vran morda zmanjšalo. Vsekakor pa bomo že jeseni pripravili vlogo in pridobili potrebna 
dovoljenja, da se lahko potem v zgodnji spomladi, ob primernem času, opravi odstranitev.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:
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2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Bojana Zevnik (GIBANJE SVOBODA)

Krajani Dobenega, ki so se obrnili name, že dolgo časa opozarjajo na nevaren prehod čez cesto in sicer 
pri dostopu do avtobusne postaje Dobeno. Avtobusna postaja se namreč nahaja na nasprotni strani 
priključka LC 024721 občinske ceste LC024120, odsek 024121 – Dvorce–Žejno.  Otroci tako 
vsakodnevno poleg tega, da hodijo po ozki in zaviti lokalni cesti do avtobusne postaje od 800 do 1.400 
metrov daleč (prehodijo do 100 m nadmorske višine), prečkajo na tem mestu tako za otroke kot za 
voznike slabo pregledno občinsko cesto brez talnih označb ali ovir za prehod čez cesto.  V vasi je 
trenutno šoloobveznih 9 otrok, 7 od teh je do 5. razreda, naslednje leto jih bo 10.  Njihovi otroci si 
zaslužijo varno pot v šolo, saj so kot pešci najbolj ranljivi v cestnem prometu. Bodisi z: - ustreznimi 
talnimi označbami in/ali - ovirami za umiritev prometa (kot je urejeno na dveh mestih naprej v Cerini na 
isti lokalni cesti) in/ali - z narisanim prehodom za pešce in/ali - pločnikom in/ali - indikatorjem hitrosti 
voznikov … bi vsekakor naredili velik korak k ureditvi varne poti v šolo ter zagotovitvi varnosti naših 
otrok.  Krajani prosijo za pojasnila ter terminski načrt, s katerim bo zagotovljena večja varnost naših 
otrok. Hvala! 

Na nevarnem prehodu čez lokalno cesto 024121 Dvorce - Žejno pri dostopu do avtobusne postaje Žejno 
se je s posegi, katere smo  naredili zelo izboljšala preglrdnost na križišču in pri prehodu čez cesto.  
Odstraniio se je nekaj dreves,  znižala se je brežina na levi in desni strani. Prestavil se je tudi drog javne 
razsvetljave, ki osvetljuje križišče in uredila makadamska pot od avtobusne postaje do križišča, po kateri 
gredo šolarji preden prečkajo cesto. Ta pot  preprečuje, da otroci ne prečkajo ceste takoj za stoječim 
avtobusom in pri prečkanju ne opazijo vozila, ki vozi iz nasprotne smeri.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Andreja Dušak (GIBANJE SVOBODA)

Izgradnja vodovodnega omrežja Stankovo -Malenški vrh - Pekel - Piroški vrh. Prosim če se zavedate da 
gradnja asfalta za 7 vikendov ni prioriteta, če naši krajani, ki ste jim dali naslov in hišno številko, v zgoraj 
omenjenih goricah nimajo pitne vode 

Priprava dokumentacije in pridobitev zemljišča za vodohran poteka. Z lastnico je bil sklenjen dogovor in 
se z njo na sodišču ureja lastništvo parcele. Postopek je v teku in po zadnjih informacijah bo sodišče v 
naslednjih dneh izdalo sklep. Po pravnomočnosti sklepa in vidnosti lastništva v zemljiškem katastru se z 
lastnico sklene odkup zemljišča, kar je osnova za nadaljevanje projekta in sklepanjem služnosti z lastniki 
zemljišč v predvideni 1.fazi gradnje in pridobitev gradbenega dovoljenja za njo.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:
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2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Aljoša Rovan (LEVICA)

Cesta Čatež – Krška vas se obnavlja, gradi se kolesarska pot itd. Projekt je zaradi ozkega prostora med 
reko in hribom zahteven. Vseeno se vleče že predolgo, kmalu bo minilo eno leto, odkar čakamo pred 
semaforji.  Lani poleti sem dal na občinski FB strani, kjer so bila obvestila o zaporah, dva predloga za 
boljši pretok prometa (na primer, da bi šel promet proti vzhodu ob Krki, proti vzhodu pa čez Čatež) pa žal
 ni bilo nobenega odziva. Nekaj časa sta bila tam semaforja z odštevalnikom, ki je dal informacijo, 
koliko časa bo še treba počakati, potem je odštevanje izginilo in se pojavilo na bistveno manj prometni 
cesti med Globokim in Bojsnim. Rešitev z odštevalnikom je veliko boljša kot nič in najbrž ne preveč 
draga, tako da je škoda, da se ne uporabi na vseh takih točkah. Zato dajem naslednjo pobudo:  Pri 
izvajanju dolgotrajnih infrastrukturnih projektov naj se išče rešitve, ki bojo čim bolj ublažile negativne 
vplive na življenja občanov. 

Vaša pobuda je seveda na mestu in  ob vseh gradnjah se že sedaj trudimo  k uresničevanju tega, 
vendar ima vsaka gradnja tudi negativne učinke med gradnjo, ki jih je potrebno prenesti, če hočemo 
zagotoviti da je gradnja izvajana varno, na predpisan način, kar se tiče kvalitete ter v zadanih rokih.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Aljoša Rovan (LEVICA)

Cesta Čatež – Krška vas se obnavlja, gradi se kolesarska pot itd. Projekt je zaradi ozkega prostora med 
reko in hribom zahteven. Vseeno se zdi, da se vleče že predolgo - kmalu bo minilo eno leto, odkar 
čakamo semaforji. Zato prosim za informacijo, kdaj bo projekt zaključen.

Projekt se na terenu zaključuje konec meseca maja 2023.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Katja Čanžar (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA )

Podobno kot na fotografiji izpred MC Brežice je zanemarjenih kar nekaj otokov v občini Brežici oz. v 
mestu skoraj vsi. Zanima me kako se tega lotevajo druge občine? Brala sem namreč o trendu vrnitve na 
pobiranje smeti (plastika) pri vsakem gospodinjstvu posebej, prav tako naj bi se življenjska doba otokov 
iztekala. 

 Javno podjetje Komunal Brežice d.o.o., ki je izvajalec gospodarske Javne službe za ravnanje z odpadki, 
v mestu Brežice ekološke otoke prazni dvakrat tedensko in trikrat tedensko čisti okolico otokov. 
Nekatere občine so pristopile k postavitvi podzemnih oz. potopnih zabojnikov, določene pa so ukinile 
samo rumene zabojnike (za odpadno plastično embalažo) in uvedle pobiranje od vrat do vrat, kar 
pomeni, da ima vsak uporabnik možnost odlaganja v svoj zabojnik. Hišni odvoz odpadne embalaže 
(plastike) v občini poteka že od leta 2013.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:
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2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Marjeta Slatner Gerjevič (GIBANJE SVOBODA)

Ena od tem 2.seje OS je tudi Komunala Brežice. V zvezi z ugotovljeno izgubo pri poslovanju Komunale 
Brežice v letu 2022 me zanima, kateri stroški so se v letu 2022 najbolj povišali glede na leto 2021 in v 
kolikšnih zneskih, glede na to, da iz priloženega gradiva za sejo le tega ni možno razbrati.

Razlika v stroških 2021/2022:
Električna energija 601.039,78
stroški goriva 66.204,13
stroški vzdrževanja avtomobilov 35.358,55
stroški malic in prevoza 20.274,98
stroški amortizacije 16.744,54
zavarovalne premije 12.041,55
poštne storitve 10.834,09
stroški varovanja objektov 10.481

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Stanko Tomše (LISTA IGORJA ZORČIČA IN SONCE)

V Gubčevi ulici na parkirišču ZPTM, so bili odstranjeni oz. premaknjeni zabojniki za ločeno zbiranje 
odpadkov. Koncentracija prebivalcev, ki gravitira na ta ekološki otok je zelo velik, zato je ta premestitev 
nepričakovana. Problematika onesnaževanja s strani nekaterih občanov nam je poznana, ni pa vmesna 
rešitev prestavitve otoka zaradi nekaterih posameznikov. Imamo prekrškovne inštitucije, ki bi morale 
skrbeti za kaznovanje onesnaževalcev, ne sprejemamo dejstev, da smo kaznovani kolektivno s 
prestavitvijo eko otoka.

Ekološki otoki niso zbiralniki mešanih komunalnih odpadkov ali kosovnih odpadkov, ampak so 
namenjeni zbiranju odpadne embalaže. Ekološki otok smo prestavili zraven igrišča pri Mladinskem 
centru, kar je še zmeraj v neposredni bližini, hkrati pa na ne zelo izpostavljeni lokaciji. Po oceni Javnega 
podjetja Komunala d.o.o., po prestavitvi ekološkega otoka na novo lokacijo se je urejenost le tega 
izboljšala. S samo prestavitvijo ne "kaznujemo" nikogar, želimo, da imajo vsi možnost odlagati odpadke 
in da je naša okolica čista. Medobčinski inšpektorat je le v pomoč pri nepravilnem odlaganju, 
odgovornost odlaganja je na nas uporabnikih.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:
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2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Nataša Sagernik (GIBANJE SVOBODA)

Predlagam rebalans proračuna na postavki PP00467 Sofinanciranje obnove mrliških vežic in pokopališč 
v upravljanju krajevnih skupnosti  iz 15.000€ letno na 50.000€ letno. Obstoječa postavka (15.000€) je 
prenizka za potrebna sofinanciranja investicij v pokopališča ( ograje, škarpe).

Glede na dosedanja vzdrževalna dela na pokopališčih v preteklih letih, so se izvedla v zagotovljenih 
sredstvih. Na tistih pokopališčih, kjer so bila izkazana večja vlaganja, se je imenovala nova proračunska 
postavka, namenjena točno tistemu pokopališču oz. objektu na njem.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Štefanija Kržan (LJUDJE ZA LJUDI)

Vaščani vasi Bojsno sprašujejo za nove avtobusne hiške 2kosa, ker so stare v zelo slabem stanju 
(odpada streha ter opaž na stenah). Opozarjajo da so nevarne za otroke, posebno slaba je na zgornjem 
Bojsnem.

Nove nadstrešnice bodo nameščene v drugi polovici leta 2023.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Štefanija Kržan (LJUDJE ZA LJUDI)

V kateri faze je odcep cestišča, do gospodinjstva Omerzel- Bojsno 11e.  Terenski ogled je bil opravljen, 
s strani predstavnikov KS Globoko, dne 8.11.2019.

Gre za pot, ki poteka po zemljiščih v zasebni lasti, trenutno se ureja lastništvo zemljišč.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

2. seja Občinskega sveta občine Brežice

dr. Stanka Preskar (GIBANJE SVOBODA)

Cesta Globoko Bojsno je v povsem razsutem stanju. V imenu krajanov sprašujem, kdaj se bo pričela 
sanacija navedene ceste in zakaj še vedno, kljub priporočilu vlade, da se omeji obsvetljevanje cest, 
mnogokrat gorijo luči ob cestah, tudi v Globokem, sredi dneva in celo noč.

V drugi polovici leta je predviden začetek izgradnje pločnika in obnove cestišča lokalne ceste. Javna 
razsvetljava je bila poškodovana ob izgradnji vodovoda in so sedaj odpravljene vse poškodbe.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:
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2. seja Občinskega sveta občine Brežice

dr. Stanka Preskar (GIBANJE SVOBODA)

Prosim za natančno časovnico gradnje pločnika v Globokem na relaciji: Urek-Strgar.. Hvala  dr. Stanka 
Preskar

Z lastniki še preostalih zemljišč smo sklenili dogovor in imajo predviden termin overtive služnostnih 
pogodb 17.5. in 23.5. S tem imamo pridobljena potrebna zemljišča za gradnjo. Začeli smo s pripravo 
dokumentacije za objavo JN, katerega bomo objavili v drugi polovici meseca maja za 1. fazo gradnje. 
Podrobnejše časovnice tako ne moremo ovrednotiti dokler nimamo izbranega izvajalca del.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:
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2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Ivan Kostevc (LISTA IGORJA ZORČIČA IN SONCE)

Zanima me kako je stališče g.Martina Cerjaka (Vodja – inšpektor svetnik) glede pritožb šoferjev ter 
dostavnih služb (gls,pošta Slovenije, dostavljalcev hrane) ,da občinski redarji brezkompromisno pišejo 
kazni za nepravilno parkiranje dostavnim vozilom, ki v času dostav nimajo vedno možnosti parkirati 
svojih vozil na označenih parkirnih mestih .Zaznanih je tudi več ustnih  pritožb o neprimernem ter 
neprofesionalnem obnašanju mestnih redarjev. Prosimo za  predlog oz. rešitve problematike na tem 
področju Lp Ivan Kostevc 

Pojasnjujem, da v Občini Brežice (in ostalih posavskih občinah) redarstvo Medobčinskega inšpektorata - 
Skupnega prekrškovnega organa občinskih uprav občin Bistrica ob Sotli, Brežice, Krško, Radeče in 
Sevnica (v nadaljevanju MI-SPO) izvaja nadzore na področju spoštovana cestno prometnih predpisov, 
posebej na področju mirujočega prometa. V zvezi z dostavami blaga v mestu Brežice se ne morem 
strinjati z navedbo, da redarji brezkompromisno pišejo kazni vozilom zaradi nepravilnega parkiranja, saj 
beležimo zanemarljivo malo teh prekrškov.  Seveda pa so redarji ob zaznavi prekrška dolžni ukrepati, to 
je njihovo delo, tako pri prekrških občanov, kakor pri prekrških voznikov dostavnih vozil. 
Kršitve ob dostavah so navadno povezane s parkiranjem vozil na pločnikih, na prehodih za pešce, na 
parkirnih prostorih za invalide ali za polnjenje električnih vozil ter pred dostopi do posameznih objektov, 
kjer ni dovoljeno parkiranje, na mestih, ki navadno z razlogom niso zasedena z vozili. Torej, parkiranje 
ob dostavah je vedno na mestih, kjer le-to ni dovoljeno, kar hkrati pomeni oviro za druge udeležence v 
prometu in tudi nevarnost, posebej za pešce. Redarji so v teh primerih kot rečeno dolžni ukrepati, 
kršitelja vedno najprej opozorijo in mu odredijo, da napačno parkirano vozilo takoj odstrani in šele, če 
odredbe ne upošteva, mu izrečejo globo. Tudi pritožbe o neprimernem in neprofesionalnem obnašanju 
redarjev se vedno nanašajo na to, da redar ni dovolil, da bi dostavljavec dostavo opravil, ampak je 
odredil takojšnjo odstranitev vozila (ki je v prekršku), dostavljavci pa se potem jezijo in očitajo redarjem 
neprimerno obnašanje. Tudi v primeru pritožb meni osebno (vse so bile po telefonu), klicali so ali vozniki 
ali lastniki dostavnih služb in poskusili doseči, da bi redarji spregledali kršitve ob dostavah, kar seveda ni 
mogoče, ne samo zaradi zakonskih določb, pač pa tudi zaradi enakopravne obravnave vseh kršiteljev.  

Vprašanje se nanaša tudi na predloge oziroma rešitve problematike dostave. MI-SPO izvaja nadzor 
predpisane prometne ureditve v občinah v Posavju, sama prometna ureditev je sicer stvar posamezne 
občine, tako so v različnih občinah tudi rešitve različne. Mestna središča imajo navadno strožja pravila 
glede dostav, saj so možnosti prostorsko omejene, pa tudi možnosti kršitev so omejujejo na različne 
načine, največkrat se parkiranje (in dostava) omeji s fizičnimi ovirami (stebrički, koriti, verigami, ipd.). 
Najpogostejše ureditve dostav so:
1.	Označitev parkirnih mest za dostavo ob lokalih, kjer je to možno, z omejenim kratkim časom parkiranja 
(navadno 15 minut) in obvezno označitvijo časa prihoda ter odreditvijo umika vozila po pretečenem času,
2.	Označitev parkirnega mesta za dostavo za določeno območje z omejenim časom parkiranja (navadno 
do 30 minut) in obvezno označitvijo časa prihoda ter odreditvijo umika vozila po pretečenem času, 
dostava do strank se navadno opravlja z vozički, ki jih imajo v vozilih vsi dostavljavci,

3.	Dostava v omejenem času, navadno pred konicami ali po največjih prometnih obremenitvah (npr. 
zgodaj zjutraj ali v večernem času), pri takih ureditvah so navadno postavljene zapornice, ki se v 
dovoljenem času odprejo in po preteku tega časa zaprejo,
4.	Popolna zapora prometa in dostave v ozkih in zavarovanih ulicah mestnih središč, kjer se izvaja 
dostava stalnim odjemalcem na mestih izven urbanih središč v vozila ali skladiščne prostore, do lokalov 
pa dostavo potem izvedejo odjemalci sami.
 
Katera oblika dostave bi bila v Brežicah najprimernejša, je stvar strokovne presoje, nedvomno pa bi bilo 
potrebno upoštevati možnosti in potrebe v posameznem delu mesta.  

Za morebitna dodatna pojasnila smo na voljo.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:
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Nadaljevanje 2. seje Občinskega sveta občine Brežice

Bogdan Palovšnik (SOCIALNI DEMOKRATI)

Na 2. seji občinskega sveta smo bili seznanjeni o delu Medobčinskega inšpektorata v letu 2022. Pri 
pregledovanju gradiva sem opazil, da je inšpektorat izvajal meritve hitrosti v Krškem, Sevnici in v 
Radečah. V Občini Brežice pa ni bilo teh meritev. Moje vprašanje je, zakaj v letu 2022 ni bilo teh meritev 
v Občini Brežice oz. upam, da bodo v letu 2023.

Kar se tiče merjenja hitrosti in izdajanja kazni s strani Medobčinskega inšpektorata je bila odločitev, da 
se v naši občini to ne izvaja.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Boštjan Gregorič (LISTA IGORJA ZORČIČA IN SONCE)

Ali se predvideva popravilo občinske ceste Sobenja vas - Globočice? Cesta je dotrajana, bankine 
uničene, posledica tudi povečanega prometa v času zapore ceste Čatež ob Savi - Krška vas. Enako 
velja tudi za krajevno pot Žejno-Mrzlava vas.

V proračunu  Občine Brežice za leto 2023 ni predvidene obnove odseka lokalne ceste Sobenja vas - 
Globočice. Poškodovane bankine, ki so nastale predvsem zaradi obvoza, pa so bile preko rednega 
vzdrževanja občinskih lokalnih cest dosipane in urejene v mesecu aprilu.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

Nadaljevanje 2. seje Občinskega sveta občine Brežice

Mojca Florjanič (GIBANJE SVOBODA)

Vprašanje s strani turističnih delavcev, ki se ukvarjajo s turizmom ob reki Krki in športni delavci, ki se 
ukvarjajo z vodnimi športi, saj se bliža sanacija in rekonstrukcija mostu na Borštu. Prosimo, če se lahko 
s strani firme Rafael d. o. o., ki bo izvajala rekonstrukcijo pridobi informacijo, kdaj se bodo izvajala dela, 
saj vodni športi potekajo med mesecem majem in oktobrom. Potrebujejo odgovore ali lahko planirajo 
aktivnosti ali ne in v primeru da bo izvedljivo, če bo lahko občina zagotovila varnost.

Odgovor župana: Na občini nismo bili seznanjeni, da bi imel most na Borštu kak vpliv glede tega, se 
bomo pa z njimi pogovorili in preverili ali bi to predstavljalo kakšno oviro za kopalno sezono. Pozanimali 
se bomo in podali pisni odgovor na to.

Izbranemu izvajalcu del je bila posredovana vaša prošnja in smo od njega in s strani odgvoornega 
nadzora pri projektu pridobili naslednje informacije: -	
"Vožnja s čolni pod obstoječim mostom je nevarna in se ne priporoča. Ko se bo formiralo gradbišče bo 
zadrževanje za nepooblaščene na gradbišču prepovedano. Prav tako bo prepovedana tudi plovba pod in 
v območju mostu – delovišča. Za morebitne organizirane skupine bo prehod možen ob predhodni 
uskladitvi varnostnih ukrepov in prevzemu odgovornosti s strani organizatorja plovbe"

Pripravljalna dela se naj bi predvidoma začela še v mesecu maju odvisno od vremena. Bolj podroben 
plan se bo izvedel po 22.5.23, ko bomo dobili PZI v pregled in odobritev.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:
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2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Mihael Petančič (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA )

Kdaj se bodo pričela dela sanacija podrte škarpe na lokalni cesti Bojsno - Brezje pri Gospodinjstvu 
Kovačič in se vzpostavila prevoznost ceste.

Predvidevamo začetek del v mesecu juniju.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

Nadaljevanje 2. seje Občinskega sveta občine Brežice

Boštjan Gregorič (LISTA IGORJA ZORČIČA IN SONCE)

Potrebno bi bilo narediti pločnik z javno razsvetljavo od konca vasi Krška vas do Skopic. Cesta je zelo 
nevarna, še posebej ta otroke iz Skopic, ki se vozijo v srednjo šolo Novo Mesto in pešačijo do 
postajališča v Krški vasi.

V proračunu za leto 2023 ni predvidenih sredstev za predlagano investicijo.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

Nadaljevanje 2. seje Občinskega sveta občine Brežice

Fredi Žibert (STRANKA ZA RAVZOJ OBČIN IN KRAJEV)

Ureditev horizontalne in vertikalne signalizacije pri avtobusnem postajališču, namenjenim šolarjem OŠ 
Velika dolina, pri križišču Velika dolina-Mala dolina-Koritno. Križišče je nepregledno, brez talne 
signalizacije, neosvetljeno. Posebno slaba vidnost, zjutraj, ko še ni polne dnevne svetlobe in je povečan 
promet.

Zadevo si bomo ogledali na terenu in potrebi uredili mankajočo horizontalno in vertikalno signalizacijo.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

Nadaljevanje 2. seje Občinskega sveta občine Brežice

Fredi Žibert (STRANKA ZA RAVZOJ OBČIN IN KRAJEV)

Vprašanje glede zagotavljanja sredstev za nemoteno delovanje KS Velika Dolina. Imamo težave pri 
optimalnem zagotavljanju in razporeditvi sredstev iz naslova dodeljenih sredstev za delovanja KS. Do 
težav prihaja zaradi nepredvideni izdatkov kateri niso planirani v prihodkih. Predvsem gre tu za 
vsakoletno dostavo pitne vode v poletnih mesecih za vas Brezje in financiranja analiz pitne vode za vas 
Brezje in Ponikve.

Dokler nista prevzeta vodovoda Brezje in Ponikve bo treba predvideti tudi sredstva za prevoz vode.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

Stran 12 od 20



Nadaljevanje 2. seje Občinskega sveta občine Brežice

Nataša Sagernik (GIBANJE SVOBODA)

Pribitki za splošne stroške storitev Komunale za vzdrževanje javnih poti v upravljanju krajevnih skupnosti 
so bili lani vsak mesec drugačni. Kako naj krajevne skupnosti zagotovijo optimalno porabo sredstev, ki 
so namenjena vzdrževanju javnih poti, če iz predračunov ni razviden strošek vzdrževanja in je le ta pri 
obračunu zaradi različnih mesečnih pribitkov nepredvidljiv?

Komunali Brežice d.o.o. je naročeno, da pripravi cenike na podlagi katerih se bo izvajalo redno 
vzdrževanje javnih poti in javnih površin.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

Nadaljevanje 2. seje Občinskega sveta občine Brežice

Nataša Sagernik (GIBANJE SVOBODA)

Projektant je s pomočjo KS Artiče pridobil večino potrebnih soglasij krajanov za traso kjer bo razpeljan 
kanalizacijski vod za vas Artiče. Konec leta 2022 je bilo dogovorjeno z oddelkom za komunalno 
infrastrukturo in gosp.javne službe, da bo Občina Brežice pristopila k pridobitvi služnosti s strani teh 
krajanov. Zanima me kdaj je to predvideno in ali ste dobili odgovor na dopis, ki je bil posredovan 
krajanom, ki do takrat še niso podpisali soglasja. Ponovno izpostavljamo, da se trenutno vsa 
kanalizacija skupaj z meteornimi vodami steka proti enemu od večjih zajetij pitne vode za občino Brežice.

S projektantom smo se uskladili za celotno traso in imamo sedaj pripravljene služnostne pogodbe, ki jih 
preden jih podamo krajanov v pregled mnora še pregledati za morebitne napake pravna služba na 
Občini Brežice. 
Na odgovor na dopis se je odzvala samo ena krajanka s katero smo uskladili njen pomislek zanjo se je 
pripravila služnost po dogovoru.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:
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Nadaljevanje 2. seje Občinskega sveta občine Brežice

Igor Zorčič (LISTA IGORJA ZORČIČA IN SONCE)

Predlagam, da vodstvo komunale priskrbi dodatne podatke občinskemu svetu in sicer tudi o plačah 
vodstvenih in vodilnih delavcev za leto 2021/2022. Na podlagi tega se bomo lahko lažje pogovarjali kje 
se da še karkoli privarčevati.

Odgovor župana:  Zagotovo, saj je to sestavni del tega kakšne so cene in vse ostalo.
V podjetju Komunala Brežice d.o.o. je direktorica edina članica poslovodnega organa oziroma organa 
upravljanja in je tudi edina, ki poslovni subjekt zastopa. Direkotirca prejema plačo na podlagi pogodbe o 
zaposlitvi, ki jo je z njo sklenil Nadzorni svet Komunale Brežice d.o.o.. Bruto prejemki direktorice znašajo 
trikratnik povprečne bruto plače, izplačane v podjetju v preteklem poslovnem letu. Direktorica drugih 
bonitet v letih 2021 in 2022 ni uživala. 
Leto 2021 - funkcija direktorica, Jadranka Novoselc, mandat 2019-2023, bruto osnovna plača 4.716,30 
EUR, bruto izplačilo v višini 75.532,92. 
Leto 2022 - funkcija direktorica, Jadranka Novoselc, mandat 2019-2023, bruto osnovna plača 4.994,58 
EUR, bruto izplačilo v višini 76.592,79 EUR.
Zahtevani podatki so predmet vsakokratnega letnega poročila družbe.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Bogdan Palovšnik (SOCIALNI DEMOKRATI)

Podajam vprašanje v zvezi z mejnimi točkami z Rep. Hrvaško. Z vstopom v Schengen se je meja z 
Hrvaško odprla. Na območju KS Jesenice na Dol. imamo dva mosta, ki sta sedaj odprta. Vrata so 
odprta, še vedno pa prestop meje onemogočajo betonski bloki in ograja. Krajane zanima kdaj, bodo te 
in ostale točke v naši Občini odprte za normalen prestop meje oz. kakšen bo status le teh v 
prihodnje. Hvala in Lp 

Vprašanje je bilo posredovano predstavnikom Policije Odgovora, do danes še nismo prejeli.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Mihael Petančič (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA )

Kdaj lahko pričakujemo izgradnjo optike in kako je s služnostjo za cca 250 gospodinjstev od Artič preko 
Globokega do Bizeljskega - sive lise.

Na GVO smo preverilil kdaj lahko pričakujemo izgradnjo optike. Po pogovoru s kontaktno osebo Miran 
Štimpfel, nam je bilo povedano, da se gradnja naj bi pričela v septembru letos. Prioritetna jim je gradnja 
na območju belih lis. Služnostne pogodbe so bile s strani Občine pripravljene in poslane GVO-ju v 
podpis.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:
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Nadaljevanje 2. seje Občinskega sveta občine Brežice

Ivan Kostevc (LISTA IGORJA ZORČIČA IN SONCE)

PODAJAM VPRAŠANJE OBČANA (RUDI KROŠELJ, Arnovo selo 29,8253 Artiče ) -TEŽAVE Z VODO 
 
Evo spodaj izrez iz katastra z parcelno številko. Označena parcela 539/2 je ta kjer stoji hiša. Konkretno 
pa je potrebno naš vodovodni vod priklopiti na Hidrofor v zajetju. Na ta hidrofor so priključena po mojih 
informacijah vsa gospodinjstva na preostalih vodih, seveda kjer je to potrebno samo naš vod še vedno 
ni. Kaj je potrebno storiti da se to uredi ne vem to vedo na komunali. Po info naj bi morali potegniti cca 
100m novega voda zaradi pretoka in pa seveda priklop na hidrofor. Z tem se potem odpravijo vse težave 
z katerimi se srečujemo sedaj. Predvsem to da smo ob vseh posegih komunale v zajetju potem nekaj 
časa na na našem vodu brez vode.

S strani izvajalca gospodarske javne službe oskrba s pitno vodo javnega podjetja Komunala Brežice 
d.o.o. je bila pripravljena idejna rešitev in ocenjena vrednost investicije. Izvedba je predvidena v drugi 
polovici leta 2023.

Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe

David Flajnik

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Samo Stanič (GIBANJE SVOBODA)

Spoštovani, kot član sveta Krajevne skupnosti Zakot Bukošek Trnje podajam pobudo, da se pristopi k 
obnovitvi in po potrebi zamenjavi dotrajanih igral med bloki v Trnju. Igrišče je dobro obiskano in otroci se 
lahko brez skrbi igrajo, saj je igrišče odmaknjeno od cest. So pa nekatera igrala že zelo dotrajana in bi 
jih bilo nujno obnoviti ali celo zamenjati. Glede na to, da so sredstva krajevne skupnosti zelo omejena, 
predlagam, da k sofinanciranju pristopi tudi Občina.

KS Zakot Bukošek Trnje je izrazila namero, da bi uredila odprto igrišče z vso pripadajočo infrastrukturo 
za javno rabo, zato je Občina Brežice v ta namen dne, 18. 11. 2015, sklenila s Krajevno skupnost Zakot-
Bukošek-Trnje Pogodbo o ustanovitvi brezplačne služnostne pravice št. P 895-2015 na parcelah št. 
1/314 in 1/316, obe k.o. Trnje. S pogodbo je Občina zavezala KS za pridobitev vseh soglasij, dovoljenj in 
drugih dokumentov, potrebnih za izvajanje dejavnosti na nepremičninah v skladu veljavno zakonodajo in 
prostorskimi akti.  V kolikor so izpolnjene vse zahteve, se lahko odda pobuda za obnovo oz. zamenjavo 
igral v času priprave proračuna za leto 2024, saj v letu 2023 ni predvidenih sredstev za ta namen.

Oddelek za investicije, občinsko premoženje in javna naročila

Suzana Ogorevc

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:
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2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Andreja Dušak (GIBANJE SVOBODA)

Rešitev parkirnih prostorov pri osnovni šoli Cerklje ob Krki, saj je zjutraj pri dovozu otrok v šolo, blokiran 
promet po regionalni cesti, saj ljudje dobesedno v koloni čakajo na parkirno mesto. Zavedajte se, da se 
bo pričela tudi gradnja večnamenskega doma krajanov nasproti šole,  ki bo sprejel 400+ ljudi, v projektu 
pa je 15 parkirnih mest.

Občina Brežice se od pričetka uporabe novozgrajene šole v Cerkljah ob Krki zaveda problematike 
parkirnih površin. Z namenom reševanja problematike smo v letu 2019 na zahodnem delu šolskega 
kompleksa podaljšali dostopno pot in uredili 10 parkirnih mest, da lahko zaposleni parkirajo izven 
območja, ki je namenjeno staršem, da pripeljejo otroka v šolo.

Dodatno bomo skupaj s šolo preučili novonastalo situacijo in predlagali dodatne rešitve.

Oddelek za investicije, občinsko premoženje in javna naročila

Suzana Ogorevc

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

Nadaljevanje 2. seje Občinskega sveta občine Brežice

Stanko Tomše (LISTA IGORJA ZORČIČA IN SONCE)

1.	Vprašanje s strani prebivalcev okolice Cerkelj ob Krki glede bivših objektov agrarije, ki so sedaj v 
privatni lastnini. Namerava se namestiti rome iz Dobruške vasi in Šentjerneja saj je lastnih iz tistih krajev 
in da ta že ureja okolico glede tega. Zanima me ali je občina s tem kaj seznanjena in če je možno 
pridobiti kakšne informacije bodisi da se pomiri prebivalce ali da zavzamemo neko stališče če se to 
resnično namerava zgoditi.
 
2.	Pomanjkljivo vzdrževanje javne razsvetljave po mestu Brežice. Pomanjkanje razsvetljave pri 
transformatorski postaji v Gubčevi ulici, ki predstavlja razdaljo med severnim in južnim delom te ulice, ali 
je možna postavitev droga za javno razsvetljavo.

Odgovor župana:  Kar se te Romov upamo in mislimo da jih je nemogoče naseliti na kmetijski farmi 
zaradi potrebnih prostorskih pogojev, ni pa odveč da smo pozorni na takšne stvari. V primeru da bi kdo 
želel spremeniti kmetijsko farmo v bivalno območje, bi moral verjetno imeti spremembo načrta in oppn. 
Prav pa je da povemo, da imamo na občini kar precej aktivno in bom jutri sprejet na tožilstvo, ker se tudi 
policija izgovarja da ti nič ne ukrepajo, tožilstvo pa pravi da nimajo dovolj dokazov in se nas je na 
podlagi tega 11 županov povezalo in želimo spremembo zakonodaje, kar je že bilo predlagano v 
parlamentu in zavrnjeno. Ena izmed pobud je bila da bi šli v zbiranje 5.000 podpisov po dolenjskem in 
Posavju, na kar bi županje vložili spremembo zakonodaje. Zavedamo se, da je romska problematika v 
naši občini vse bolj nasilna in zelo naporna saj je vedno več kraj tudi po dnevi, največ v Cerkljah, Veliki 
Dolini in pa tudi v Brežicah. Definitivno si želimo, da bi prišlo do spremembe in bolj normalnega življenja.
  
Glede na to da je za vami še vedno vodstvo komunale, verjamem da so slišali, vendar mislim da to ne bi 
smel biti tak problem saj se zadnje čase luči intenzivno popravljajo. Nekateri se celo jezijo ko to 
servisirajo, da morajo biti včasih podnevi prižgane. Kar pa se tiče novih investicij morajo biti najprej 
sprejete v proračunu, drugo pa je če gre za vzdrževanje že obstoječih. Zadevo si bomo zabeležili in 
preverili, če bo ostala v rebalansu.

Oddelek za prostor

Urška Klenovšek

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:
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2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Aleksander Gajski (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA 

Glede na finančne izzive katerim smo priča imam vprašanje glede morebitnega priliva proračun občine 
Brežice iz naslova nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča iz strani zavezanca Ministrstva za 
obrambo RS.   Dne 20.09.2021, smo na 19. redni seji občinskega sveta, obravnavali Predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Brežice (1. 
obravnava). Druga obravnava je sledila na 20. redni seji, dne 19.11.2021 na kateri je bil predlog 
potrjen.  Zanima me ali so bile ustrezno pregledane in ažurirane evidence in na osnovi tega določen 
znesek NUSZ, ki je odmerjen MORS-u ter ali imamo kakršnokoli informacijo, da bo ta obveznost v 
doglednem času poravnana. 

FURS smo za zavezanca MORS  letu 2022 ter letu 2023 posredovali podatki o obveznosti plačila NUSZ. 
Za leto 2022 se je MORS pritožil, plačilo NUSZ še ni bilo izvedeno, MORS preučuje našo opredelitev do 
pritožbe.
Za leto 2023 se je MORS prav tako pritoži, ponovno smo podali našo opredelitev do njihove pritožbe, 
potem pa je celotno obveznost v višini 1,7 mio EVR poravnal v mesecu aprilu 2023.

Oddelek za prostor

Urška Klenovšek

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

Nadaljevanje 2. seje Občinskega sveta občine Brežice

Stanko Tomše (LISTA IGORJA ZORČIČA IN SONCE)

Glede na govorice, ki krožijo po Cerkljah, da naj bi na nekdanji farmi AGRARIE v Cerkljah  naselili  
rome  iz Dobruške vasi-Šentjerneja ,da je lastnik iz tistih krajev in so sedaj urejali okolico. Prosim za 
odgovor kaj je na tem območju mogoče izvajat  poleg  kmetijske dejavnosti in tudi kaj se lahko gradi in 
seveda ali držijo govorice o naselitvi romov iz Dobruške vasi. Že v naprej se zahvaljujem za odgovor.

Območje farme Agrarie v Cerkljah ima namensko rabo centralni dejavnosti, na območju je potrebno 
sprejeti občinski podrobni prostorski načrt. Območje ni namenjeno izključni stanovanjsk rabi temveč 
trgovski, oskrbni, storitveni, vzgojni, izobraževalni ipd. dejavnosti.
Na občino nismo prejeli pobude o izdelavi OPPN in nismo seznanjeni z informacijo (vsaj ne do sedaj), 
da bi se na to območje naselili Romi. Za urejene bivanjske razmere bi za to območje morali pristopiki k 
izdelavi OPPN, pred tem bi morala občina sprejeti pobudo, kar pa ni v strategiji spremljanja romske 
problematike. 
Ureja se le območje Krušče, za katerega imamo v izdelavi strokovno podlago, ki bi osnova za izdelavo 
OPPN.

Oddelek za prostor

Urška Klenovšek

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:
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2. seja Občinskega sveta občine Brežice

Nataša Sagernik (GIBANJE SVOBODA)

Predlagamo organizacijo tematske razprave na temo podvoza v Šentlenartu in nadvoza čez železniško 
progo v Brezini glede na OPN s strokovno javnostjo, predstavnikom železnic, zainteresiranimi 
predstavniki krajanov, predstavniki industrijske cone. (vsebina:  aktivnosti, časovnica-kratkoročno in 
dolgoročno, trase povezovalnih poti  in odprta vprašanja civilnih iniciativ itd.

Z vsemi deležniki pri umeščanju izvennivojskih križanj bomo uskladili termin. Ključni so predstavniki 
Ministrstva za infrastrukturo. Ko z njimi uskladimo termin bomo s KS organizirali temarsko razpravo.

Oddelek za prostor

Urška Klenovšek

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

Nadaljevanje 2. seje Občinskega sveta občine Brežice

mag. Andrej Vizjak (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA

MORS naj bi imel smele načrte z letališčem Cerklje ob Krki, da tu namerava skladiščiti nekaj1.000 ton 
streliva za potrebe letališča in da načrtuje vzpostavitev cevovoda oz. dostop letališča do goriva v Krški 
občini ter da bo v tem cevovodu nekaj ton goriva tudi na območju naše občine. Ali je narejena kaka 
ocena tveganja vseh teh smelih projektov ministrstva. Prosim za celovito informacijo o tem, da vemo 
kako se obnašati do nekoga, ki ima smele načrte na tujem dvorišču.

Odgovor župana:  Prvi odgovor bo podan v pisni obki.k  Obveščeni smo bili o razvojnih pobudah 
letališča in se dogovarjamo s poslanko za sestanek z ministrom. Ne gre za 1.000 ampak nekaj 100 ton 
streliva, res pa je da imajo nove ideje. Kar se tiče plačila nadomestila še ni obljubljenega. Oni so se na 
našo odločbo pritožili, je pa dogovorjeno da se bomo do 15. aprila sestali in da bojo konkretneje 
povedali kaj jih moti kajti sprva je bila obrazložitev, da niso upravičeni doplačevati, sedaj pa imajo 
pomisleke. Prav bi bilo da tudi vojska predstavi načrte občinskemu svetu. Naj bi se gradil cevovod ob 
Krškega do Brežic ki je tudi v načrtih in prav tako urejanje ceste po DPN, ki bi morala biti do južnega 
vstopa v letališče.

Župan

Ivan Molan

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:
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Nadaljevanje 2. seje Občinskega sveta občine Brežice

dr. Stanka Preskar (GIBANJE SVOBODA)

Iskanje novih rešitev za starejše občane, da bi ti lahko ostali v domačem okolju čim dalj časa in jim 
omogočili potrebno oskrbo še s kakšnimi dodatnimi prostori. Ni nujno, da je vse v Brežicah ampak 
imamo tudi po vaseh objekte, ki bi jih bilo možno preoblikovati in bi bili primerni za starejše, da bi ti lahko 
kvalitetno in lažje prebili svojo starost v svojem domačem kraju.

Odgovor župana:  V občini imamo ogromno ukrepov, ki so namenjeni starejšim. Eden od teh je dom za 
starejše, ki je primeren tudi za tiste, ki so finančno bolj v slabem stanju in jih občina tudi sofinancira. V 
domove grejo večinoma tisti, ki so že skoraj nepokretni. Občina Brežice je v teh dneh izvedla prvi razpis 
za bivalne enote v starem domu upokojencev, 12 stanovalcev je dobilo stanovanja in tudi s tem 
pripomoremo, da so lahko tudi starejši z nižjimi standardi preskrbljeni. Urejajo se tudi zadeve bivalnih 
enot izven mesta in sicer se trenutno preko Impoljce ureja bivalna enota, iščemo pa tudi možnosti, ki bi 
bile na podeželju, kar pa je zaenkrat še v pristojnosti države. Si pa želimo, da bi bil čimprej sprejet zakon 
o dolgotrajni oskrbi predvsem za starejše. Tudi v pisni obliki bomo posredovali vsem svetnikom, kakšne 
ukrepe izvajamo, da bi starejšim omogočili čim bolj kvalitetno in daljše bivanje doma in kaj vse finančno 
podpiramo.

Župan

Ivan Molan

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

Nadaljevanje 2. seje Občinskega sveta občine Brežice

Ivan Kostevc (LISTA IGORJA ZORČIČA IN SONCE)

S strani sklepa o profitnih izvajalcih me zanima ali bo odobrena subvencija s strani ministrstva in ali bodo 
vsi izvajalci profitnih dejavnosti dobili subvencije ali samo tisti, ki bodo izpolnjevali pogoje in pod 
kakšnimi pogoji. Apeliram tudi na lokalni odbor svobode, saj imajo svojega ministra, ki bi lahko pomagal, 
da se ta zadeva čim prej spelje. Zanima me tudi kdo bo ta postopek vodil na občini in kdaj se bo začel 
izvajati.

Odgovor župana:  S to zadevo se precej ukvarjamo, Roman Matjašič je tisti, ki se ukvarja tako s 
kmetijstvom kot gospodarstvom. Potrebno je prijaviti kot gospodarsko pomoč na ministrstvu. Željo 
imamo, da bi komunala za vse dobila dovoljenja in bi lahko vsi prejeli subvencijo v višini 70% razen tisti, 
ki so do sedaj že pridobili maksimalno stopnjo pomoči. Po današnjem sklepu bo Roman bolj intenzivno 
preučil celotno zadevo, saj do danes nismo vedeli ali bo zadeva potrjena.

Župan

Ivan Molan

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:
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Nadaljevanje 2. seje Občinskega sveta občine Brežice

Aljoša Rovan (LEVICA)

1.	Vizualno onesnaževanje mesta Brežice z jumbo plakati. Še vedno je 80 panojev med križiščem TMS 
in Tuš. Manjkajo površine za plakate društev in organizatorjev manjših dogodkov, ki si ne morejo 
privoščiti takšnega oglaševanja.
 
2.	Stara kolonija, gre za del Brežic južno od Bizeljske ceste približno od tovarne pohištva do ceste pod 
obzidjem. Avtomobili so parkirani na pločnikih, mamice z vozički in pešci pa hodijo po cestnih površinah. 
Predlagam ukrepe kot so postavitev znakov cona 30 in križišča dvigniti z ležečimi policaji. Problem je v 
slabi cestni infrastrukturi. Kdaj se bo začelo z urejanjem ceste v stari koloniji?

Odgovor župana:  Občina ne more urejati mest plakatiranja na zasebnih in kmetijskih zemljiščih, 
iščemo pa rešitve glede tega. 
  
Kar se tiče kolonije je to odvisno od samega proračuna in sredstev v njem, na področju tega bomo imeli 
tudi uskladitveni rebalans, kot veste smo že dali  preko 250.000 € s proračuna in bomo morali dati za 
potrebe vrtcev še 300.000 €, da bomo uredili stvari. Zavedati se moramo da so tudi vsi ostali stroški šli 
gor in da je zakonodaja omogočila izvajalcem 10% dvige cen in bomo imeli težave s proračunom v 
letošnjem letu, saj je popolnoma neusklajen. Od tega odvisno bo tudi kaj se bo začelo delati v stari 
koloniji in drugje.

Župan

Ivan Molan

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

Nadaljevanje 2. seje Občinskega sveta občine Brežice

Vinko Ogorevc (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA )

Pobuda glede izven nivojskih prehodov Šentlenart, Brezina in Bukošek.

Odgovor župana:  Izven nivojsko križanje pri Intermarketu naj bi se projektiralo, sprejet je bil v okviru 
DPN vzhodne obvoznice. Imamo dogovorjen sestanek z direktorjem direkcije in gospodom Willenpartom 
in bomo preverili faze. Kar se tiče povezave Krško Brežice še ni razgrnitve ne nič, sigurno bomo po 7. 4. 
vedeli bistveno več ko nas bo direkcija o tem obvestila. Zavedamo se, da je največji problem 
podjetnikom kot sta TPV Automotive in Kovis, kateri imajo velike težave z transportom v cono in se 
bomo potrudili, da bo to narejeno pri čem bo imel tudi občinski svet pomembno vlogo.

Župan

Ivan Molan

Odgovor:

Pobuda ali vprašanje:

Zapisala:

Jasmina Molan
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